



شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع  
Shell Oman Marketing Company SAOG

8 August 2024

8 أغسطس 2024

After compliments,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Invitation to virtual discussion session**

In accordance with Resolution No. E/109/2022, Shell Oman Marketing Company SAOG is pleased to invite investors and financial analysts to participate in a live interactive session which will be held on Monday, August 19<sup>th</sup>, 2024, at 11:00 AM. The discussion session will cover the company's unaudited financial results for the first 6 months year ended June 30, 2024, which was disclosed in MSX website on July 29<sup>th</sup>, 2024.

The session will be held virtually and can be accessed through the following details:

Meeting link: [Join the meeting now](#)

Meeting ID: **321 503 325 358**

Access code: **KonF8Y**

In case of any queries, please do not hesitate to contact us via email:

[feedbackandissues-om@shell.com](mailto:feedbackandissues-om@shell.com)

or Phone: +968 24570200

Yours sincerely,

**Mahmoud Al Abri**

General Manager - Corporate Relations  
Investors Relations Officer

**Head Office**

P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanat  
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax C:  
8074861

**Salalah Office**

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman  
Tel: 23 219177, Fax: 23 219176

**الموضوع: دعوة للمشاركة في جلسة مناقشة افتراضية**

وفقاً للقرار الإداري الخارجي خ / 109 / 2022 من الهيئة العامة لسوق المال، تود شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع دعوة المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في جلسة نقاشية افتراضية وذلك يوم الاثنين، الموافق 19 أغسطس 2024، في تمام الساعة 11 صباحاً. في هذه الجلسة، سيتم مناقشة النتائج المالية الغير المدققة لستة أشهر (النصف الأول من عام 2024) والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ 29 يوليو 2024

سيتم انعقاد هذه الجلسة افتراضياً، وبالإمكان المشاركة فيها حسب التفاصيل التالية:

رابط الجلسة [Join the meeting now](#)

رمز الاجتماع: **321 503 325 358**

رمز الدخول للمشاركة: **KonF8Y**

لأية استفسارات، يرجى عدم التردد في التواصل معنا على البريد الإلكتروني التالي:

[feedbackandissues-om@shell.com](mailto:feedbackandissues-om@shell.com)

أو على رقم الهاتف: 24570200

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

**محمود العبري**

مدير عام علاقات الشركة  
مسؤول علاقات المستثمرين



المكتب الرئيسي  
ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان  
تليفون: 24570100، فاكس: 24570121، ص.ب. رقم 1/57123/0  
الضريبية: 8074861

مكتب صلالة  
ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان  
تليفون: 23219177، فاكس: 23219176